



郑州市第十一中学



5月20日上午美国河泉特许学校与郑州11中党委书记杨志娟一起在郑州11中风雨走廊上为高三学子寄语祝福
On the morning of May 20th, American River Spring Charter School and Yang Zhijuan, who is the Party Secretary of Zhengzhou No. 11 High School, sent blessings together to the students in grade three at the wind and rain corridor of Zhengzhou No.11 High School.



6月28日郑州11中西广场香港“同行万里”高中师生交流团一行300余人于郑州11中副校长刘明臣合影
On June 28, a exchange group of 300-member of Hong Kong "Walk Miles" high school teachers and students took a picture with Vice-principal Liu Mingchen of Zhengzhou No.11 High School at the west plaza of Zhengzhou No. 11 High School.



9月19日在河南省教育厅国际处副处长陈兆武，郑州11中学校长郭勤学，郑州11中副校长刘明臣和港澳团在郑州11中老校门前（原河南省郑州第三高级中学）合影留念
On September 19, Deputy Director Chen Zhaowu of International Office in Education Department of Henan, Principal Guo Xueqin of Zhengzhou No. 11 High School, and Vice-principal Liu Mingchen of Zhengzhou No. 11 Middle School took a picture with the Hong Kong and Macao groups in front of the old school of Zhengzhou No. 11 High School (formerly Zhengzhou No. 3 Senior High School in Henan Province)

郑州市第十一中学，始建于1953年，是河南省首批示范性高中、河南省文明单位。本着拓展国际部办学思路，联手美国百年名校——美国圣玛丽中学，省内率先引进美国原版高中课程，学生毕业时颁发郑州11中与美国圣玛丽中学双文凭，为不同层次的学生创造到国外就读名校的条件。

Zhengzhou No. 11 High School was founded in 1953, It is the first batch of demonstrative senior high school in Henan Province, and the civilized unit in Henan Province. According to the educational idea of expanding the international department, combining with the century-old prestigious school—US St. Mary's School, it takes the lead in the introduction of the United States original high school curriculum in the province, and will issue double diploma of Zhengzhou No. 11 High School and US St. Mary's School when students graduate, which create the conditions for different levels of students to go to an elite university abroad.



9月5日上午在春华楼200人报告厅，圣玛丽中学Frank校长与国际部师生家长合影
On the morning of September 5, the principal of St. Mary's School, Frank took a picture with the teachers, students and parents of international department at the 200 people lecture hall of Chunhua Building



10月10日下午在春华楼200人报告厅，罗切斯特大学主考官与国际部师生合影
On the afternoon of October 10, the chief examiner of University of Rochester took a picture with the teachers and students of international department at the 200 people lecture hall of Chunhua Building



11月2日下午在春华楼200人报告厅，澳大利亚国立大学主考官给国际部学生授课
On the afternoon of November 2, the chief examiner of Australian National University gave a lecture to the students of international department at the 200 people lecture hall of Chunhua Building

2016年11月17日，来自韩国首尔科学技术大学等四所知名大学国际交流项目的代表以及韩国国立大学中国代表处（西北大学中韩交流中心）和河南代表处（全美国际交流中心）的相关负责人到访学校，将学校作为“中韩创新人才联合培养基地学校”之一，并授予“中韩创新人才联合培养基地学校”称号。

9月11日，第六届华侨华人中原经济合作论坛（华合论坛）开幕式在平顶山市会议中心举行。郑州11中成为郑州唯一一所被邀请参会的中学代表，校长郭勤学受邀参加第六届华侨华人中原经济合作论坛。

On November 17, 2016, representatives from four major universities such as Seoul National University of Science and Technology, Korea, and relevant responsible persons of Korea National University's China Representative Office (Sino-Korea Exchange Center of Northwest University) and Henan Representative Office (US International Exchange Center) visited the school, regarded the school as one of "Joint Training Base School of China and South Korea Innovative Talents", and awarded the title of "Joint Training Base School of China and South Korea Innovative Talents".

On September 11, the opening ceremony of the Sixth Overseas Chinese Economic Cooperation Forum in the Central Plains (Overseas Chinese Economic Cooperation Forum in the Central Plains) was held at the conference center of Pingdingshan City. Zhengzhou No. 11 High School was the only one middle school representative to attend the forum in Zhengzhou, Principal Guo Qinxue was invited to participate in the Sixth Overseas Chinese Economic Cooperation Forum in the Central Plains.



11月17日上午郑州11中学校长郭勤学和韩国大学代表在11中博观楼215室共同出席中韩创新人才联合培养基地学校授牌仪式
On the morning of November 17, Principal of Zhengzhou No. 11 High School, Guo Qinxue and the representatives of the Korea University attended the awarding ceremony of Joint Training Base School of China and South Korea Innovative Talents at the Room 215, Boguan Building of Zhengzhou No. 11 High School



11月17日上午郑州11中学校长和韩国大学代表在郑州11中教学楼入口处的大屏幕下共同出席中韩创新人才联合培养基地学校授牌仪式
On the morning of November 17, the principal of Zhengzhou No. 11 High School, Guo Qinxue and the representatives of the Korea University attended the awarding ceremony of Joint Training Base School of China and South Korea Innovative Talents under the big screen at the entrance of the building of Zhengzhou No. 11 High School



郑州11中郭勤学校长参加论坛第六届华侨华人中原经济合作论坛
Principal Guo Xueqin of Zhengzhou No. 11 High School participating in the Sixth Overseas Chinese Economic Cooperation Forum in the Central Plains



郭勤学校长与河南省教育厅国际交流与合作处处长徐恒振以及新西兰青年联合会代表合影
Principal Guo Qinxue posing with Xu Hengzhen, Director of the International Exchange and Cooperation Department of Education Department of Henan, and representatives of the New Zealand Youth Federation